



Styrelseprotokoll 
Bjuvs Brukshundsklubb  

Plats: Bjuvs Brukshundklubb  
Datum:2024-06-03 
Tid: 19:00 (kvällsmat 18.30) 

Kallade: Gay Hultberg, Marie-Louise Mutell, Inger Jensen, Charlotte Nielsen, Lovisa Hill, Petra 
Staaf, Jennie Ekberg, Camilla Landin och Annicka Grönvall 
Återbud:Camilla Landin 

§ 1 Mötets öppnande Ordförande Gay Hultberg hälsar alla välkomna och öppnar mötet 
§ 2 Protokollförare valdes Annicka Grönvall 
§ 3 Val av justerare att jämte mötesordförande justera protokollet Charlotte Nielsen  
§ 4 Fastställande av dagordning Dagordningen godkändes 
§ 5 Föregående mötesprotokoll Protokollet godkändes 
§ 6 Ekonomisk rapport Marie- Louise Mutell rappoterar den ekonomiska rapporten 
§ 7 Skrivelser 
Inkommande: 

Utgående 
§ 8 Mailbeslut 
§ 9 Information och rapporter 
Ordförande:. 
Ledamöter: Walkie-talkie kan vi få för ett bra pris på Jakt och Fritid. Vi köper in 10 st, Petra 
beställer dem. 
Frida vill ha en agilitykurs nybörjare som börjar den 8/7- 24 
 
Grupper och förtroendevalda 
AG: A-hindret skall ej säljas då IGP ska ha det. Nya tunnlar kommer i sommar. Skall beställa nya 
rosetter. 
HUG: Spårhelg den 6-8/9, det är 10 anmälda. Kurserna flyter på och några är på avslut. Börjar 
planera för höstens kurser, Annicka ska prata med Anna med. 
KG: Köpa in plastlådor till sallad och lådor till ost/ skinka m.m. Gay kollar ny list till frysen. Det 
skall alltid finnas en nyckel som är till utlåning på klubben.  



NG: Konserterna och Vallåkraträffen. Inger ska kolla upp detta med väskor om vi får ha med detta 
eller ej. 
PHG: Vilande 
TG: Vill se till så bruksstegen funkar igen. Petra ska fixa till den.  
UG: Dem håller på att planera. Den kommer hållas 24/8  
BUS: Vilande 
RL: Gay ska borra nya håll i de hinderna vi har. 
MH: Inget att rapportera 

NW: Inget att rapportera 
IGP: . Tränar på onsdagarna. 
Nyckelansvarig: Inget att rapportera 
Stugfogde: 
Webmaster: Protokollen skall mailas till Charlie så hon kan lägga ut det på hemsidan. 

§ 10 Bordlagda ärende 10:2 

§ 11 Nya ärenden 
§ 12 Övriga Frågor: 

-  Finns 1 plats kvar till föreläsningen i Bjuv.  
-  Skylten vid vägen tas bort.  
-  Röjardag och skräp dag så vi kan slänga sånt som skall bort.  
-  Förrådsrummet stora ska Petra lösa elen.  
-  Soptunnor; Lovisa beställer. Tunnorna måste tömmas. Soptunnorna på sidorna skall tas 
   bort.  
-  Rökrutan; sätt över den på andra sidan så man inte står vid ingången.  
-  Flagga varje tävling.  
-  Taket på altanen.  
-  Vattenkastet.  
-  Bänkar och bord håller Lss på att olja.  
-  Plastborden sönder (något) Kolla om loppisen har några.  
-  Planering av MH-bana nere vid stugan.  
-  PRO i Bjuv; prata med dem om att få hjälpa till. Gay och Petra drar i denna tråden.  

§ 13 Nästa möte 3/7 2024  

Ordförande Justerare

Gay Hultberg Charlotte Nielsen




